
Wtoclawek, 09.1.t.2O24r.

Andrzej Gofqbieski

Radny Rady Miasta Wloctawek

Pan

dr Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkafc6w Wloclawka zwracam siq z proSba o dokonanie niezbqdnej naprawy
nawierzchni postoju taks6wek na Placu Wolno5ci. W tym miejscu jest przej6cie dla pieszych.
Przej5cie w tym miejscu postoju jest zagro2eniem , ludzie siq tu potykajq i przewracajq.
Niepetnosprawni nie mogq bezpiecznie przeje2d2a(, w6zkami przez t.:n odcinek postoju
taks6wek.

Z powa2aniem

/ - /-/V--1 )tA-1 /l-1.-
t/
LI


